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Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique: 
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby ennounces: 

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 27, 28, 
31 juillet et 1 er août 2021 pour le recrutement de quinze (15) élèves Instructeurs de Jeunesse 
et d'Animation (lJA) au Centre National de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Kribi, 
session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique. 

The following candidates, placed in a/phabeticalorder, are hereby declared successful 
in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 27, 28, 31 Ju/y 
and Ist August 2021 to recruit 15 (fifteen) student Youth and Action Instructors (/JA) into the 
National Youths and Sports Centre (NYSC) of Kribi, 2021 session. 

Il s'agit de / They are: 

2. ABDOUL AZIZ YOUNOUSSA 
3. l]AM055 ADAM ABDOURAMANE 
4. IJAB179 ALIEH NORINA NOWA 
5. I]AM172 BAVA MARTIN TEKOLECH 
6. IJAF173 BELGERETTE YEMELI NGUEFEU 
7. I]AEl14 BIENG LIONEL FLORANT 
8. I]AR088 BOULMO ALBERT 
9. IJAD218 CHOUH ORNELLA MURIELLE 
10. I]AR165 DALI MTARI FLORA ELODIE 
11. IJAR095 DAMSOFELIX 
12. IJAN082 DAOUDA LEANDRE 
13. IJAR112 DIEUDONNE DUHAOU 
14. I]AR089 DIHOU NJIPLI LEA LARISSA 
15. I]AE027 DJONWE PIERRE 
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16. l]AM029 DOURWE VINCENT 

17. I]AR020 EMINI BERTIN CLAUDE 

18. IJAL007 ETOIO VALERY WILFRED 

19. l]ARI03 EW ANE UM JUSTINE RITA 
20. l]AR008 FAUSTIN JEAN JACQUES LEMA 

21. l]AR031 KAMOGNE RAYMOND 
22. IJAR090 KOGOE LEWISE ENANO 
23. IJAE208 KOMBO DIEUDONNE STEVEN 
24. l]AR021 LESSOMO ALAIN ROLAND 
25. IJAD203 LOBE MBWASSE ESSIBEN AUGUSTIN 
26. IJAF137 MAFOPAH DJOTSOP TATIANA VERONIQUE 

27. l]AF154 MAKU JERADINE 
28. l]AM009 MALIKI WERSINO 
29. l]AR125 MANO-LAW MELODIE 
30. l]AR196 MBIME FAROC KONGNYUY 
31. l]AD127 MIHAMLE ANNE MARIE 
32. IJAN062 MOHAMADOU ALIM 
33. l]AD057 

34. IJAR064 
35. IJAB192 
36. IJAR092 
37. IJAD022 NOOUNDALE DION GUE FABRICE 
38. IJAR141 NOUELE JEAN CHRISTIAN 

39. IJAR202 NGWAMAFORAZIWI CHE 

40. IJAB177 NJOYA N]OUMOMI MARIAMA 
41. l]AE210 NSANGOU ABDEL RACHIDOU 
42. I]AROI2 ONDOUA OV AN DA FREDDY 
43. l]AR054 OTTOU PAUL MERLIN 

44. IJAN181 PELO RSI SYLVAIN 

45. IJAM163 SAD]OALAIN 

46. IJAR066 TSAGUE YMELE BEAUCLAIRE 

47. l]AD046 VERANAOURA 

48. IJAD016 WACKSAH MARTINE 

49. IJAB193 YONGHABI LESLYYUH 
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2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDA TES 

• FAPIFAP 

1. II}AB02 
2. II}ALOl 

MGBASSA NTIECHE AOUDOU 
NONO NONO RODRIGUE ROSTAND 

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de 
dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à 
l' INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le mercredi 25 aoüt 2021 à 07 heures précises. 

Successful candidates a/ong with their national identity cards and acceptance slips shall 
take the oral part of these exams by e means of their choice, either by their phys/ce! presence 
at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 25 August 2021 at 7 a.m. prompt 

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence 
sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la 
Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le mardi 24 aoOt 
2021 à 17 heures. 

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to 
get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative 
Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 24 August 2021 at 5 p.m. 

Yaoundé, le 2 0 AOUT 2021 

3 


